
Poplatek za komunální odpad bude činit 

600 korun na osobu 
Jak všichni víme, v loňském roce Parlament ČR uzákonil změnu zákona o místních poplatcích, a tím 

i možnost úpravy obecně závazné vyhlášky týkající se místního poplatku za komunální odpad. Stejně 

jako v předchozích letech je sazba poplatku složena ze dvou částí, a to z pevné částky 250,- Kč za osobu 

a částky až do výše 750,- Kč stanovené na základě skutečných nákladů, které město vynaloží na odvoz 

komunálního odpadu a jeho likvidaci v předchozím roce. Maximální celková výše tohoto poplatku tedy 

může být až 1.000,- Kč na osobu za jeden kalendářní rok. Nicméně je třeba zdůraznit, že zvýšení poplatků 

je pro obce dobrovolné a maximální hranici 1000 Kč na osobu obce nemusí využít. Pravdou ale je, že 

náklady spojené s odvozem komunálního odpadu včetně skládkování neustále rostou a obce nemohou 

donekonečna svoz odpadu dotovat. Jen tak pro zajímavost uvádím, že v Lubech bylo v roce 2011 

přihlášeno 2100 poplatníků. Náklady (domovní odpad, odvoz na skládku, svoz popelnic provozovaný 

OSMM, koše, nebezpečný odpad, hromádky) činily zhruba 1 516 943 korun. Částka vybraná na poplatku 

představovala 1 097 484 korun. Z uvedených částek je patrné, že rozdíl činí 419 549 korun. Z toho 

vyplývá, že město by tak muselo zvýšit poplatek o 200 Kč/osobu a rok. Tedy ze stávajících 500 Kč 

na700 Kč na osobu a rok tak, aby pokrylo náklady. 

Zastupitelé města Luby však schválili na svém prosincovém zasedání místní poplatek za komunální 

odpad jen ve výši 600,- Kč. 

Důvodem pro uplatnění nižší částky, než jsou skutečné náklady na svoz a likvidaci komunálního odpadu, 

je především snaha motivovat občany ještě k intenzivnějšímu třídění komunálního odpadu. Velmi 

výraznou nákladovou položkou v odpadovém hospodářství totiž tvoří tzv. skládkovné, neboli poplatek za 

uložení odpadu. Za každou tunu směsného nevytříděného odpadu z popelnic a kontejnerů uloženou bez 

vytřídění na skládku se odvádí zákonný poplatek, který nemůže město ovlivnit. Občané ale mohou 

ovlivnit množství tohoto netříděného komunálního odpadu právě důsledným tříděním odpadu ve svých 

domácnostech. Čím více budou obyvatelé Lubů třídit, tím bude klesat i množství zbytkového 

komunálního odpadu. Proto by mělo být snahou každého z nás, aby co nejvíce komunálního odpadu 

roztřídil do sběrných nádob (popelnic nebo kontejnerů). Tím budeme odvážet na skládku méně tun 

odpadu tzv. zbytkového komunálního odpadu.  

Proto si dovolujeme vyzvat obyvatele našeho města k ještě většímu úsilí při třídění odpadu. Za vytříděné 

složky komunálního odpadu - papír, plast a sklo dostává město finanční odměnu. Tedy čím více se 

vytřídí, tím vyšší odměnu město dostane a tím méně město zaplatí při uložení na skládku.  

V současné době je ve městě celkem 19 stanovišť s kontejnery na separovaný odpad. V obci je celkem 

umístěno 17 kontejnerů na sklo, 19 kontejnerů na plasty a 20 kontejnerů na papír. Z finanční analýzy 

z předešlých let je patrné, že separace si na „sebe vydělá“ a získané peníze lze tak zpětně investovat do 

rozšiřování sítě sběrných nádob, což je v plánu již na rok 2013. Očekáváme podněty od občanů na 

doplnění stávajících míst či vznik nových. S Ing. Lukešem bylo dohodnuto, že se v nejbližších dnech 

budeme společně zabývat hledáním nových možností, jak za svoz komunálního odpadu co nejvíce ušetřit.  

Občané našeho města tak mají výši místního poplatku za komunální odpad ve svých rukou. Bude záležet 

jen na nich, zda si uvědomí důležitost třídění odpadu, a tím pádem ušetří peníze za odvoz zbytkového 

komunálního odpadu. Pokud ne, bude v následujícím roce další navýšení místního poplatku 

nevyhnutelné. 

Mgr. Miroslava Hrabovská, místostarostka 
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Škola oslavila své 110. výročí 
Před vánočními prázdninami, 20. prosince, uspořádali učitelé a žáci naší základní školy u příležitosti 110. 

výročí otevření nové školní budovy Den otevřených dveří. Sešla se spousta lidí, kteří mají s touto školou 

více či méně co do činění, samozřejmě rodiče a prarodiče našich žáků především.  

Dopolední první tři hodiny se ještě vyučovalo, dveře se již ale otevřely i návštěvníkům. Pak si žáci 

jednotlivých tříd udělali předvánoční besídky. Výměna dárků byla jejich součástí. Odpoledne oslavy 

pokračovaly. Paní ředitelka uvítala přítomné a připomněla významné výročí, k tomu ještě zazpíval sbor 

pod vedením paní učitelky Rückové. V hale se sportovalo, děti samozřejmě, ale mohli bez obav i rodiče, 

ba i prarodiče, neboť vše měli pod kontrolou tělocvikáři, páni učitelé Pecháček a Plzák. V učebně českého 

jazyka se to hemžilo pohádkovými bytostmi, jejich pohyb koordinovala v souladu se scénářem paní 

učitelka Fialková. Podle návrhů a rad paní učitelky Kutmanové zhotovovaly děti vánoční ozdoby a mohl 

se přidat i každý z návštěvníků. Fyzikální pokusy předváděla paní učitelka Černíková a žáci v její učebně 

si také zasoutěžili před interaktivní tabulí. Chlubně připomínám, že jich máme v naší škole již několik. 

V učebně chemie to bouchalo, hořelo, pěnilo a čmoudilo, ale 110letá solidní budova vydržela, neboť 

průběh všech těchto hokusů pokusů řídil pan učitel Milfait a jeho zdatní asistenti. Protože tato učebna je 

určena i přírodopisu, nabízelo se zde i mikrosafari do mikrosvěta prvoků. Všelikerými těmito taškařicemi 

uondaní návštěvníci se pak mohli občerstvit v kavárničce, nezištně provozované paní učitelkou Paučovou, 

pochutinami, kterými se prezentovala dámská část našeho pedagogického sboru. Vše pak uzavřel malý 

ohňostroj. Na celou oslavu bdělým okem dozíral bezhlavý kosterní pozůstatek Hanse Joachima 

Zimmermanna, podle nejnovější hypotézy prapředka slavného Járy Cimrmana. Ale o tom možná více 

v některém dubnovém čísle Lubského zpravodaje.  

 Foto a text Jaroslav Milfait 

 Výtvarné dílničky Chemické hokusy pokusy 

 

Pozvánka k zápisu do 1. třídy školního roku 2013/2014 
Dne 4. února 2013 od 14.00 do 17.00 hodiny proběhne v budově dolní školy zápis dětí do 1. třídy. Rodiče přivedou 

k zápisu dítě, které dosáhne šesti let nejpozději k 31. 8. 2013 (jeho datum narození spadá do období od 1. 9. 2006 

do 31. 8. 2007). K zápisu přijdou také rodiče s dítětem, které mělo odklad školní docházky.  

Podle novely školského zákona mohou požádat o zápis do školy také rodiče pětiletého dítěte, podmínkou jeho 

přijetí je mimo jiné i doporučující vyjádření školského poradenského zařízení a odborného lékaře. 

Bude-li dítě zralé pro zahájení školní docházky, obdrží rodiče v den zápisu „Rozhodnutí o přijetí dítěte 

k základnímu vzdělávání“ a dítě nastoupí 1. září 2013 do první třídy ZŠ. Pokud dítě nebude zralé pro zahájení 

školní docházky, požádají rodiče ředitelku ZŠ o odklad školní docházky (formulář dostanou  

u zápisu). O odkladu rozhoduje ředitelka školy na základě doporučení příslušného poradenského zařízení, 

psychologa nebo odborného lékaře.  

U zápisu budou přítomny pracovnice Pedagogicko - psychologické poradny v Chebu, které případný odklad dítěte 

po jeho vyšetření s rodiči prokonzultují. 

Nezapomeňte s sebou vzít průkaz totožnosti, rodný list. Pokud se v daný termín nebudete moci zápisu zúčastnit, 

kontaktujte nás na telefonu školy 353 596 022 nebo e-mailem zsluby@tiscali.cz. Vedení ZŠ Luby 

mailto:zsluby@tiscali.cz
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Hasiči bilancovali 
Od 23. února 2012 začal oficiálně fungovat kroužek mladých hasičů za podpory MěDDM v Lubech. 

Kroužek vede paní Daniela Malíková. 

Na první setkání přišlo 7 dětí, ale na druhé už přišlo o 8 dětí více, což nás velice mile překvapilo. Dnes 

musím říci, že jsme rádi za naše mladé hasiče, kteří nám dělají opravdu velikou radost, neboť se po velice 

krátké přípravě zúčastnili tábora za spolupráce s německými kolegy. Museli zde plnit různé úkoly 

hasičské odbornosti. Celkem se zúčastnilo 8 soutěžních družstev a naše děti se umístily na krásném 

3. místě, což jsme ani neočekávali vzhledem ke krátké přípravě. 

Poděkování proto patří paní Daniele Malíkové, paní Gabriele Ďurčové s dcerou Evou, které vlastně dnes 

naše děti společně vedou a věnují jim tak svůj volný čas, aby nám vychovali nové nástupce. 

V únoru proběhlo školení strojníků a velitelů, na kterém museli skládat zkoušky pro další pětileté období. 

Díky patří všem absolventům, uspěli všichni. 

Letos jsme měli hodně práce a tak jsme si udělali i malé brigády. A naše práce je opravdu vidět. 

Dokončili jsme renovaci šatny, která byla opravdu zapotřebí. Stejně tak jsme chtěli dokončit přestavbu 

naší nové klubovny, ale to se nám zatím nepodařilo, protože čekáme na finanční prostředky z EU. A tak 

jsme začali alespoň z malé části upravovat areál zahrady kolem hasičárny. 

Pořádali jsme také různé akce. Například již tradiční Den otevřených dveří, letos už 3. ročník, který měl 

opět veliký úspěch jak ze strany hasičů, tak i ze strany našich spoluobčanů. Chtěl bych proto poděkovat 

všem hasičům, kteří si dali práci s přípravami. 

31. května proběhlo cvičení hasičů na naši Základní školu v Lubech, při kterém byly prověřeny 

zkušenosti a znalosti z hasičské a záchranářské práce. Tohoto cvičení se zúčastnili i naši kolegové 

z okolních obcí společně s kolegy z Německa. Vše proběhlo na velice profesionální úrovni. 

Co se týče soutěží, tak jsme se zúčastnili pouze té naší, lubské.  Byl to již 6. ročník O pohár starosty 

města, kde jsme se umístili na 4. místě s celkového počtu sedmi družstev. 

Společně jsme zde mezi námi přivítali i naše nové kamarády ze Svojšovic u Prahy, kteří se o nás 

dozvěděli díky naší člence Radce Folberové, která je ve svojšovickém sboru na hostování. 

Jsem velice rád, že se nám podařilo připravit pěknou oslavu pro našeho člena pana Miroslava Kubíka, 

který oslavil krásné kulaté 70. narozeniny. Přejeme mu ještě jednou hodně štěstí, ale především pevné 

zdraví do dalších let, které stráví po našem boku. 

Bohužel ne každý hasič si plní své povinnosti, hned na začátku roku jsem proto musel z našich řad 

vyloučit několik členů, neboť neměli řádně zaplacené příspěvky na rok 2012.  

Za příkladnou práci a věrnost byli odměněni tito členové SDH Luby: 

Čestné uznání + medaile Za příkladnou práci obdrželi od Okresního sdružení hasičů v Chebu Jan Lys 

a Pavel Mikyta, Čestné uznání Za příkladnou práci Petr Ďurčo, Gabriela Ďurčová a Vladimír Glázr. 

Čestné uznání od SDH Luby obdrželi: Radek Eliáš, Magdaléna Kubincová a Pelc Jan. 

Stužky Za věrnost 10 let: Miroslav Ďurčo ml., Radek Malík a Jiří Žabka. 

Stužky Za věrnost 20 let: Jan Kříž, Karel Křesťan a Miroslav Pelc. 

Na závěr mi prosím dovolte, abych Vám všem velice moc poděkoval za oddanost pro tuto práci, kterou 

děláme s láskou, a přeji Vám šťastný nový rok 2013. 

Radek Malík, starosta Sboru dobrovolných hasičů města Luby 

Výjezdy v roce 2012: 
  

11.04. –  požár tržnice v Kraslicích 

18.05. –  cvičení, hašení auta 

24.05. –  požár lesa, Velký Luh 

25.05. –  zahoření pilin, pila Luby 

31.05. –  námětové cvičení, Základní škola Luby  

17.07. –  požár balíků slámy, Starý Rybník 

23.07. –  ukázka zásahu - dopravní nehoda v 

Plesné 

02.08. –  požár balíku slámy za Strunalem 

03.08. –  požár v Tovární 94, Luby, zapomenutý 

hrnec na sporáku 

27.09. –  požár ve Strunalu, CNC stroj 

15.10. –  dopravní nehoda u hranic 

22.10. –  dopravní nehoda u Nového Kostela 

08.11. –  dopravní nehoda v Lubech 

02.12. –  požár chaty v Černé 
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Vánoční setkání při dešti 
Byl jsem u všech Vánočních setkání a zažil různá počasí – od příjemné, klasické zimy, po husté sněžení 

či mráz až praštělo, že svařák se ne a ne ohřát. Ale že by nám pršelo? Nu, měli jsme letos premiéru, která 

zrovna nepotěšila. 

I přesto si ale lubští cestu na náměstí našli. Přišli opět v hojném počtu a při popíjení svařáku a pojídání 

štoly si v příjemné atmosféře popovídali s kamarády a známými, které člověk třeba během roku ani 

nepotká. 

Štola k Vánočnímu setkání patří, ta naše se během 

12 let rozrostla do konečné délky 9 metrů! Její 

množství stačí pro všechny (po zavedení 

rozdávání) a délkou jsme také dosáhli maxima, 

jinak by pan Vladimír Vrba, u kterého štolu 

připravujeme, musel přistavět kus baráku. 

Setkání zahájili trubači z Erlbachu, následovalo 

vystoupení pěveckého sboru při ZŠ Luby, krátké 

projevy starostů Klause Herolda a Karla Kubeše 

doplnil pozdravem host setkání, senátor za 

Chebsko a Tachovsko, Mgr. Miroslav Nenutil.  

A pak již byla hasiči přinesena štola, vždy 

zajímavý a jedinečný zážitek, se kterým se jinde 

nesetkáte. Prodej svařeného vína již probíhal, 

rovněž stanoviště společnosti Electrosun s výbornými bramboráky bylo v obležení, pozadu nezůstávali 

ani hasiči s nabídkou „nezávadného“ alkoholu a chutnými klobásami. Ani děti ze školy nechyběly – 

společně s paní učitelkou Kutmanovou smažily koblížky a nabízely perníky. Předvánoční atmosféru 

doplňovaly také dva stánky s vyloženě vánočním zbožím. 

Při vší té chvále se nelze nezmínit o zaměstnancích technických služeb, bez kterých by setkání nebylo 

tím, čím je. Krásně nazdobený strom, stánky, stoly, rozvod elektřiny a další – zdánlivě nepodstatné - věci 

zajišťují se samozřejmostí a „profesionalitou“ starých harcovníků. Už nějaká ta setkání mají za sebou, co 

si budeme povídat. Ing. Martinu Lukešovi a jeho partě velké díky! 

Z počátečních malých Vánočních setkání ještě u sochy houslaře, zavedených městem Luby a obcí 

Erlbach, se stala velká a dnes již tradiční akce. Potvrdilo se, že dobrá přeshraniční spolupráce lidi obou 

stran hranice sblížila. Dnes se spolu setkáváme při sportu, kultuře i soukromě. Vánoční setkání k tomu 

jistě svým dílem přispěla. 

Těšme se na letošní. Bude opět v prosinci. Jan Kreuzinger 

 

Prosincové koncerty byly úspěšné 
V prosinci se v našem městě již tradičně pořádají vánoční koncerty. Loni se uskutečnily tři.  

Na začátku měsíce to bylo vystoupení skupiny Poutníci v sále MěKS. Co se týče účasti návštěvníků, nevymykala 

se obvyklému průměru. Kdo ale přišel, rozhodně nelitoval. 

Další dva koncerty se konaly v kostele sv. Ondřeje. Sem už dorazilo posluchačů o dosti více. Na dobrovolném 

vstupném se vybralo kolem 2 700 korun, které byly věnovány na opravu lubského svatostánku. 

Čtrnáctého prosince se kostel sv. Ondřeje stal dalším z více než dvou set padesáti míst naší republiky, kde se 

uskutečnil Koncert slova a varhanní hudby k poctě sv. Mikuláše. Jeho interprety byli umělci evropského renomé, 

skuteční mistři svého oboru. Básnickou prózu „O svatém Mikuláši“ vyprávěl její autor, herec a recitátor Vladimír 

Matějček. Skladby J. S. Bacha, D. Buxtehudeho, B. M. Černohorského, J. K. Kuchaře, W. A. Mozarta, 

J. Pachelbela a J. K. Vaňhala přednesl varhaník Aleš Bárta, vítěz Mezinárodní varhanní soutěže Pražské jaro 1984 

a varhanních soutěží v Linci (1982) a Budapešti (1983). Divákům připravili skutečně nevšední a nezapomenutelné 

zážitky.  Koncert byl vskutku pravou oslavou hudby i slova. 

První svátek vánoční patřil již tradičně ženskému pěveckému sboru Luběnka. Soubor měl pozvané i své hosty. 

V kostele sv. Ondřeje zazněly písně v podání dětského sboru při ZUŠ v Lubech pod vedením paní učitelky Zuzany 

Šuranské. Velice příjemným zpestřením byl i zpěv Lenky Gotthardové. Pěknou tečkou na závěr celého koncertu 

udělal známý hit Ó happy day, kdy Lenka svými sóly za doprovodu ženského pěveckého sboru opravdu zazářila. 

Mgr. Miroslava Hrabovská 
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Lubští žáci v divadle aneb 

jak divadelníci topili 

Dr. Mráčka 
Již potřetí žáci 2. stupně naší školy v rámci výuky čes-

kého jazyka a literatury navštívili představení Západo-

českého divadla v Chebu. Nabídka divadelních 

vystoupení pro žáky a studenty v dopoledních hodinách 

je pestrá, navíc i finančně zajímavá. Je proto z čeho 

vybírat. Navíc zájem o tato představení ze strany žáků 

je vysoký. Před dvěma lety našinci zhlédli Shakespea-

rovu komedii Mnoho povyku pro nic, vloni slyšeli slav-

né semaforské šlágry klasiků 20. století a to poezii 

Jiřího Suchého i swingové mistrovství Jiřího Šlitra 

a letos měli možnost se podívat na zdánlivě nepřenosi-

telný filmový scénář Miloše Macourka a Václava Vor-

líčka. 

Muzikálová adaptace bláznivé filmové komedie o konci 

vodníků v Čechách, o duších, rybách, či mouce s ušima 

s názvem Jak utopit Dr. Mráčka aneb Konec vodníků 

v Čechách je divadelní představení, jehož veřejná gene-

rálka se uskutečnila 14. prosince 2012 na prknech Zá-

padočeského divadla v Chebu. 51 žáků naší školy bylo 

přímými svědky této zajímavé předpremiérové divadel-

ní adaptace v režii Šimona Dominika. 

A že se bylo na co dívat! Zajímavé texty písní, velice 

příjemná hudba znějící snad všem divákům v uších 

i dlouho po skončení představení a pěkná choreografie 

společně se scénou i vhodnými kostýmy opravdu 

zaujaly. 

Spolutvůrce filmu s názvem Jak utopit Dr. Mráčka aneb 

Konec vodníků v Čechách Miloš Macourek jednou řekl: 

„Zajímají mě miliony lidí v kině a u televize. Nikdy 

jsem nechtěl psát pro deset intelektuálů v hledišti 

divadla.“ 

Moderní pohádka na divadelních prknech však naše 

žáky zaujala a velice se jim líbila. Pan Macourek by 

dnes jistě ocenil, že chebští divadelníci jeho původně 

filmový scénář předvedli na jedničku. 

PaedDr. Lenka Fialková, učitelka českého jazyka 

Prodám byt 3+1 v osobním vlastnictví, 

Tovární ul. 745, II. patro, 

podlahová plocha 78 m
2
, balkon. 

Cena 240.000,- Kč. 

Zájemci volejte na telefon 604 252 740. 
 

 

Turistický oddíl při 

TJ Strunal Luby připravuje: 
Pro všechny milovníky bílé stopy chystáme 

společné akce: 

19. ledna 2013 „Malý okruh“. Sraz ve 13.30 hodin 

u Moravů, pak po nově vyznačené stopě na hranice 

a dále po hraniční cestě - cíl Kozabar. 

9. února 2013 - „Velký okruh“ - Luby-Kegelberg-

Luby. Sraz u Moravů v 10.30 hodin, pak po stopě 

na hranice, kolem Vysokého kamene do Německa 

na vrchol Kegelbergu (sjezdařský areál) a zpět - cíl 

u sportovní haly. 

Na duben 2013 (podle počasí) připravujeme 

cyklistický výlet Luby-Wernitzgrün-Plesná-Luby. 

Termín bude včas upřesněn. 

Vítáme všechny zájemce členy i nečleny. 

V případě nepříznivého počasí zvolíme jiné 

termíny. 

Petr Plzák 

 Pozvánka na 
6. reprezentační ples 

města Luby 
Pátek 15. února 2013 

od 20.00 do 02.00 hodin 

MěKS Luby  Vstupné 120 Kč  
 

Program plesu: 

Zumba -  ukázka tanečního vystoupení 

Tombola 

K tanci i poslechu: 

OLYMPIC  REVIVAL 

Vystoupení české revivalové kapely hrající největší 

hity kapely Olympic. 

DEXONS 

Hudební skupina s repertoárem českých a zahra-

ničních popových a rockových skladeb včetně 

dechovky.

Inzerce 
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Stolní tenis ve své polovině 
V novém roce 2013 opět bilancuje lubský stolní tenis svoje výsledky za polovinu sezóny. 

Naše "A" mužstvo ve složení Tomáš Skála ml., Milan Špryňar, Jan Horn a Vladimír Winkler je 

v krajském přeboru na 6. místě. Tato soutěž je mimořádně vyrovnaná, ztrácíme na bronzovou příčku dva 

body a stejné dva body máme náskok na předposlední pozici. Za zmínku ještě stojí, že nejmladší člen 

sestavy je nejlepší v procentuální úspěšnosti vítězných zápasů v celé soutěži s poměrem 30 vítězství 

a 4 porážky. 

Lubské "B" mužstvo většinou hraje ve složení: matador Jiří Holý, Tomáš Skála st., Milan Maixner, Jan 

Pěnkava, Snižana a Jarda Kočárníkovi. Momentálně mančaftu patří průběžné 3. místo v okresní soutěži, 

kde na obě lázeňská města, jak Fr. Lázně, tak Mar. Lázně, herně nyní nemáme. V mládežnických 

soutěžích na různé turnaje konané po celém Karlovarském kraji, jezdí především Michal Konvička, Pepa 

Heřmánek, Vojtík Levora, Tomáš Kvasnička, Marek Chudoba a Ondra Bartoš. Nabírají především 

zkušenosti a z porážek je nutné si vzít ponaučení, aby se mohlo v čase budoucím vyhrávat. 

Lehce přejdeme k těm nejmenším, které pod vedením 

trenérky Martiny Skálové se snaží spíše hrou a dětskými 

soutěžemi, získávat pinčesové dovednosti. Není to 

jednoduché, aby takto malé dětičky udržely pozornost 

celou hodinu, ale ten kdo pracuje s dětmi, tak ví, o čem je 

řeč . Naši nejmladší borci jmenovitě: Tomík Beránek, 

Míša Šimko, Laura Pesselová, Kája Žílová, Kika 

Harazimová, Martinka Kolářová, Kubík Paulovič, Petřík 

Urban, Lucka Čáchová, Lucka Střechová, Míša Pikart. 

Poslední tréninkový den ve středu 19.12. se konal ve 

vánočním duchu, kdy děti přinesly trochu cukroví 

a společně s pohoštěním jsme předvedli rodičům, co se děti naučily a tatínkové a maminky byli také 

aktivně zapojeni do pinčesových soutěží. Myslím, že to bylo velmi povedené předvánoční setkání. 

V neposlední řadě bych rád poděkoval městu Luby a Domu dětí za finanční a materiální podporu. Velké 

díky patří také větším i malým sponzorům, kteří peníze musí vytáhnout z vlastní peněženky.  Jsou to: 

páni Lagarde, G. Kyselák, Philipp, Hrbek, K. Toman, Z. Johan, Maruščák, Sivák, Merhout, Josefi, 

Morava, Pelikán, Soukup, Vyhlídal, Bartoš, Černovský, K. Knapčík, Kuchta, paní Paulovičová, potraviny 

Bohouš, firma Elroz, firma FP Technik a GE Money Bank Cheb.  

Závěrem musím připomenout jednu smutnou událost. Začátkem září navždy odešel aktivní člen našeho 

oddílu stolního tenisu pan Martin Baar st. Jeho památku jsme uctili minutou ticha při zahájení sezóny 

a před mistrovským utkáním mezi Strunalem Luby a Jiskrou Březová. Na tréninku, když někdo řekne, že 

"hrajeme o mistra světa", každý dobře ví o kom je řeč. Čest jeho památce. 

Za oddíl st. tenisu trenér Tomáš Skála st. 

 

Informace o době a místě 

konání voleb 
Historicky první přímá volba prezidenta České 

republiky se uskuteční: 

dne 11. ledna 2013 od 14.00 do 22.00 hodin 

dne 12. ledna 2013 od 8.00 do 14.00 hodin 

Místem konání voleb: 

ve volebním okrsku č. 1 je volební místnost v budově 

radnice, nám. 5. května 164, Luby, 

ve volebním okrsku č. 2 je volební místnost v budově 

MěKS, Revoluční ul. 465, Luby. 

Informace MěDDM 
a ŠD Luby 

Na sobotu 2. února 2013 jsme pro děti připravili 

dětský maškarní ples, 
který se uskuteční 

od 14.00 hodin ve velkém sále MěKS. 

Program zajistí agentura „Piškot“. 

Do roku 2013 přejeme dětem, rodičům, 

spolupracovníkům, partnerům a všem příznivcům 

mnoho zdraví a pohody v soukromém i pracovním 

životě. 

Marie Hrbková, řed. MěDDM Luby 



Lubský zpravodaj leden 2013 strana 7 

Zprávy ze zastupitelstva 
 Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Hrabovská, Knapčík, Kubeš, Tolar, Šulcek, Valovič, Omluven: p. Pavlovský 

 Zastupitelé schválili prodej pozemku části p.č. 1791/1 (cca 450 m
2
) v kat. území Luby I paní Kostkové (všichni 

pro) a prodej pozemku p.č. 1208/3 (618 m
2
) v kat. území Luby I panu J. a K. Knapčíkovi (7 pro, 1 se zdržel 

hlasování).  

Zastupitelstvo schválilo záměr pronajmout pozemky, p.č. 157 (část 1067m
2
), p.č. 2487 (část 700 m

2
) a p.č. 

959/14 (část 340 m
2
), všechny v kat. území Luby I (všichni pro).  

 Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtu příjmů a výdajů města pro rok 2013. V důsledku 

přetrvávajícího výpadku daňových příjmů v letošním roce i v letech následujících byl připraven úsporný 

rozpočet běžných výdajů. Výdaje dále obsahují investice nebo velké opravy majetku ve výši 5.000 tis. Kč 

a splátku úvěru BH na okna ve výši 1.800 tis. Kč (včetně úroků). Na straně příjmů jsou rozpočtovány 

pravidelné opakované příjmy, dále převod prostředků z BH ve výši 1.800 tis. Kč na splátky úvěru, dotace 

z ROP v celkové výši 1.880 tis Kč. Aby byl rozpočet vyrovnaný, je na straně výdajů položka „ostatní 

nepředvídatelné výdaje“ ve výši 415 tis. Kč. Konečný návrh rozpočtu na rok 2013 tak počítá s příjmy i výdaji 

ve výši 29.920 tis. Kč.  

Navržený rozpočet ve výši 29.540 tis. Kč projednal finanční výbor a doporučil jej ke schválení. Do již 

projednaného rozpočtu FV byly zahrnuty příjmy dotace z ROP (cyklostezky realizované DSO Kamenné vrchy) 

ve výši 380 tis. Kč, a to proto, že dotace měla být proplacena již koncem roku 2012. Stejně tak je na tuto akci 

počítáno na straně výdajů, a to ve výši 105 tis. Kč.  

Navržený rozpočet byl projednán ve finančním výboru zastupitelstva města a byl zveřejněn k možnému 

vyjádření ze strany občanů města na úřední desce od 21.11.2012 do 11.12.2012. Finanční výbor doporučil 

zastupitelstvu města rozpočet na rok 2013 s předpokládanými příjmy i výdaji ve výši 29.920 tis. Kč schválit. 

Zastupitelé schválili navržený rozpočet města pro rok 2013 včetně rozpočtu fondů (7 pro, 1 se zdržel hl.).  

 Zastupitelé byli seznámeni s návrhem obecně závazné vyhlášky (OZV) č. 2/2012, o místním poplatku za 

provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů, 

kterou je nutné z důvodu změny zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, do konce roku schválit. 

V návrhu OZV byl stanoven poplatek ve výši 700 Kč, aby vybraný poplatek pokryl náklady města na likvidaci 

odpadů. Mgr. Šulcek navrhl poplatek nezvyšovat a rozdíl uhradit převodem prostředků z vybraného nájemného 

za městské byty. S tímto většina členů ZM nesouhlasila a přiklonila se k návrhu vedoucího odboru SMM Ing. 

Lukeše, aby se poplatek zvedl na 600 Kč a zbytek rozdílu mezi náklady a výnosy se eliminoval snížením 

nákladů za svoz netříděného domovního odpadu. To by představovalo snížení objemu nádob na smíšený 

domovní odpad a na druhé straně více třídit odpad ve všech domácnostech.  

ZM schválilo OZV č. 2/2012, o místním poplatku za komunální odpady, se sazbou poplatku 600 Kč na 

poplatníka za kalendářní rok (7 pro, 1 proti). 

 Pan starosta požádal zastupitelstvo města o schválení počtu zaměstnanců (limitu) města Luby pro kalendářní 

rok 2013. Limit prostředků na platy pro všechny zaměstnance města byl schválen při schvalování rozpočtu 

výdajů města pro rok 2013 také dne 10.12.2012.  

Navržený počet zaměstnanců městského úřadu je stejný jako v uplynulém roce, a to včetně počtu zaměstnanců 

odboru SMM zahrnující 8 míst vytvořených na veřejně prospěšné práce. Z celkového počtu zaměstnanců města 

32,60 přepočtených pracovníků je 10,15 zaměstnanců správy, 19,90 správy majetku města (včetně 8 zam. na 

VPP) a 2,55 ostatní (MKS + knihovna + správce a úklid haly).  

Zastupitelé schválili navržený počet zaměstnanců města Luby pro rok 2013, který se rovná 32,60 přepočtených 

zaměstnanců (všichni pro). 

 Zastupitelé projednali navržená rozpočtová opatření rozpočtu města na rok 2012. Jednalo se především 

o navýšení rozpočtu na straně příjmů i výdajů o účelové dotace, které město dostalo (volby do KZ - 36,6 tis. 

Kč, KÚ na kanalizaci - o 1.359 tis. Kč více, hasiči na vybavení a vzdělávání – 3,6 tis. Kč, dotace ZŠ na kvalitu 

výuky – 433 tis. Kč). Dále se jednalo o navýšení výdajů na lesní hospodářství o 280 tis. Kč, ale proti tomu bylo 

zvýšení příjmů o 380 tis. Kč, dále k přesunu 50 tis. Kč u zařízení MŠ z investic do příspěvku organizaci, 

přesunu 72 tis. Kč v kapitole požární ochrana do investičních výdajů. Dále je jejich obsahem úprava a přesuny 

v jednotlivých rozpočtových kapitolách podle skutečných výdajů. Podrobný rozpis rozpočtových opatření je 

v příloze tohoto zápisu. ZM navržená rozpočtová opatření schválilo (všichni pro). 

 Zastupitelé byli seznámeni s navrženými odměnami členům výborů a komisí ZM, kteří nejsou členy 

zastupitelstva, za jejich celoroční práci v těchto orgánech (výše dle přílohy). Dále byly navrženy odměny 

občanům, kteří celoročně pracují s mládeží a dětmi bez nároku na odměnu nebo poskytují městu jiné služby. 

ZM navržené odměny za rok 2012 členům výborů a komisí a občanům pracujícím pro město odsouhlasilo 

(všichni pro). 
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 Předseda kontrolního výboru ZM seznámil zastupitele s provedenými kontrolami. V září byla provedena kontrola plnění 

vybraných usnesení ZM za 1. pololetí 2012 a nebylo shledáno nesplnění úkolů z usnesení ZM. V listopadu kontrolní výbor 

zkontroloval průběh větších investičních akcí a zaměřil se na shodu ceny za dílo s nabídkovou cenou ve výběrovém řízení 

a dále na splnění termínu realizace a ukončení díla. Také u této kontroly bylo konstatováno, že realizace prací proběhla 

v souladu s uzavřenou smlouvou o dílo. Zastupitelstvo vzalo informaci na vědomí.  Dále pan Hartl předložil plán činnosti 

kontrolního výboru na 1. pololetí 2013.   

ZM navržený plán činnosti kontrolního výboru schválilo (všichni pro). 

 Mgr. Hrabovská seznámila přítomné zastupitele s protokolem ČŠI o státní kontrole, která proběhla ve dnech 9. a 12. října 

2012. Jednalo se o následnou kontrolu, která byla zaměřena na dodržování vybraných ustanovení školského zákona 

a souvisejících a provádějících právních předpisů, které se vztahují k poskytování vzdělávání a školských služeb, dále 

k zajišťování bezpečnosti a ochrany zdraví při vzdělávání a s ním přímo souvisejících činnostech a poskytování školských 

služeb. Kontrola vyzněla pro školu příznivě. V žádné z kontrolovaných oblastí nebylo zjištěno porušení uvedených 

právních předpisů. ZM vzalo informaci na vědomí. 

 Mgr. Hrabovská podala zastupitelům informace o schůzce, která se uskutečnila na MěÚ ve Skalné. Městu Luby byla 

nabídnuta spoluúčast v projektu, který by zaštitovalo město Skalná. Jednalo by se o zřízení příspěvkové organizace, jež by 

zajišťovala pečovatelskou službu ve Skalné a okolních obcích. V příštím roce by ředitelka této organizace mapovala ve 

spolupráci s vedením okolních měst situaci, zjišťovala by případný zájem starých a zdravotně postižených občanů 

o pečovatelskou službu. Je předpoklad, že naplno by se rozjela pečovatelská služba v roce 2014. Dle informací, které na 

schůzce zazněly, by stát na tuto službu přispíval 50 % z celkových nákladů, 25 % by si hradili uživatelé služby a 25 % 

nákladů město. ZM vzalo informaci na vědomí.  

 Zastupitelstvo města projednalo žádost pana Miroslava Hada o udělení výjimky z pozastavení udělování souhlasů 

k pořizování změn Územního plánu města Luby. Pan starosta vysvětlil, proč bylo rozhodnuto o pozastavení udělování 

souhlasů k pořizování změn ÚP, na nichž není veřejný zájem, a navrhl, aby výjimka nebyla udělena, protože by se toto 

muselo dodržet u každé jiné žádosti.  

Zastupitelé žádost pana Hada schválili (všichni pro), a také schválili panu Hadovi záměr pořízení změny Územního plánu 

Luby na pozemkové parcele č. 683/3 ze zemědělské půdy na stavební parcelu pro rodinný domek. 

 ZM projednalo žádost Mgr. Hornové o finanční příspěvek na vodovodní a kanalizační přípojku. Žádost zdůvodnil 

zástupce paní Hornové pan Mlátilík. Pan starosta vysvětlil, že pokud by se přispělo paní Hornové, musel by to být finanční 

dar a také by se muselo přispět všem občanům, kteří si na vlastní náklady budovali vodovodní a kanalizační přípojky nebo 

domovní čističky odpadních vod.  

Zastupitelé finanční příspěvek paní Hornové neodsouhlasili (všichni proti). 

 ZM bylo informováno o záměrech MV ČR a MMR ČR při tzv. dokončení II. fáze reformy veřejné správy a s VÝZVOU, 

kterou zasílají desítky či stovky obcí členům vlády, poslancům a senátorům, a žádají o podporu při snaze zastavení této 

reformy. Cílem návrhu je úplně zlikvidovat zbytek výkonu státní správy na menších městech a českém venkově, to vše ve 

jménu imaginárních úspor ve státním rozpočtu a s důsledky významného vzdálení výkonu státní správy od občana 

a přenesení významné části výdajů na něj.  

Zastupitelstvo vzalo informaci na vědomí a dodatečně vyslovilo souhlas s podepsáním a odesláním VÝZVY starostou 

města Luby. 

 ZM schválilo uzavření Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene na městské pozemku p.č. 1706 

ve prospěch společnosti ČEZ Distribuce, a.s., která bude oprávněná na pozemku zřídit a provozovat kabel NN (všichni 

pro). Za zřízení věcného břemene bude požadována jednorázová náhrada 10 tis. Kč. 

 ZM projednalo žádost pana Lungy o povolení uložení kabelu pro elektrickou přípojku na pozemku p.č. 1492/1. ZM 

schválilo zřízení věcného břemene na p.č. 1492/1, opravňující zřídit a provozovat kabel NN (všichni pro). Za zřízení 

věcného břemene bude požadována jednorázová úhrada ve výši 10 tis. Kč.  

 ZM bylo informováno o ukončení realizace projektu „Město Luby-kanalizace Růžový Vrch, Luční a Zahradní ulice“. 

Stavba byla dokončena a na konci listopadu zkolaudována. Co se však nepodařilo dokončit je financování projektu. 

Protože město muselo požádat o změnu finanční analýzy a to s sebou nese nutnost změny Rozhodnutí o dotaci (podepisuje 

ministr životního prostředí), je nutné vyčkat na nové Rozhodnutí ministra ŽP. Novou finanční analýzu k projektu jsme 

zaslali na SFŽP 5.11.2012, a protože jsme do skončení projektu, to je do 30.11.2012, rozhodnutí neměli, museli jsme 

požádat o prodloužení termínu pro předložení ZVA. Z nové FA vyplynulo, že se nám podíl dotace sníží o 1,5 %, 

v korunách to bude představovat, že dostaneme o 560 tis. Kč na dotaci méně. Podobnou částku bychom měli ještě obdržet 

za poslední úhrady faktur, takže počítáme s tím, že finance se SFŽP máme vypořádané. Papírově vše proběhne nejdříve 

v měsíci březnu, protože SFŽP od prosince do konce února nic neproplácí. Poslední úhrady za celý projekt proběhnou až 

po závěrečném vypořádání, tedy v roce 2013. Město s těmito výdaji počítalo v letošním roce, proto je převede na nově 

zřízený účet u banky, protože provozování kanalizace je hospodářská činnost, a tu je město povinné vést na zvláštním 

účtu. ZM vzalo informaci na vědomí. 

 Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 11. února od 16 hodin v budově MěÚ, 2. poschodí, 

místnost č. 13.  

 


